
Protokół Nr 330
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 14 grudnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 325, Nr 326, Nr 327, Nr 328 , Nr 329 posiedzeń

Zarządu Powiatu.
3. Przyjęcie zmian do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2024-2029 oraz zaopiniowanie projektu uchwałyRady

Powiatu w Końskich w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029 po uwzględnieniu zmian.

4. Przyjęcie autopoprawki do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2024

rok oraz zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 rok po

uwzględnieniu autopoprawki.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,

b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu

w Końskich na 2024 rok.

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na

obciążenie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 2294/10

położonej w miejscowości Końskie obr. 0004, gmina Końskie, stanowiącej

własność Powiatu Koneckiego ograniczonym prawem rzeczowym w

postaci odpłatnej służebności gruntowej na rzecz nieruchomości

oznaczonej numerem ewidencyjnym 2294116.

7. Propozycje Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia dotycząceBursy

Szkolnej w Końskich.
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8. Odniesienie się Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich do
pytań radnych Rady Powiatu związanych z pismem dotyczącym sytuacji w

ZOZ.
9. Rozpatrzenie interpelacji radnego Rady Powiatu w sprawie zabezpieczenia

środków na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi
Nr 0438T - ul. Partyzantów w miejscowości Niekłań Mały.

1O.Rozpatrzenie wniosków:
a) Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Browarnej w Końskich

o odwodnienie w/w ulicy,
b) Burmistrza MiG Końskie o wyznaczenie przystanków

komunikacyjnych w pasach dróg powiatowych przy ul. Polnej oraz
ul. Sportowej w Końskich.

11.Rozpatrzenie wniosków radnej Rady Powiatu w sprawie uwzględnienia

w projekcie budżetu powiatu na 2024 rok zadań drogowych na terenie
gminy Stąporków.

l2.Decyzja w sprawie aktualizacji opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu

sprawowanego przez Powiatowy Urząd Pracy na części nieruchomości

gruntowej, zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków
jako działka nr 957/16 o pow. 1,6897 ha, stanowiącej własność Powiatu

Koneckiego, położonej w obr. 260503_4.0001 m. Końskie, dla której Sąd

Rejonowy w Końskich prowadzi księgę wieczystą nr KIlK/0003l83417.
13.Sprawy różne.

l4.Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Z-cy Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia - Pana Marcina Wiadernego Zarząd rozszerzył porządek obrad
w pkt. 13. dotyczący rozpatrzenia wniosku Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich o zatrudnienie przez Starostwo koronera. "Sprawom różnym" nadano
nr 14. W punkcie 15. uwzględniono zamknięcie posiedzenia Zarządu.

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 325, Nr 326, Nr 327, Nr 328 oraz
Nr 329 posiedzeń Zarządu Powiatu.
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Obrady rozpoczęto bez udziału Członka Zarządu - Pana Jarosława Staciwy.

Ad. 3, ad. 4
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz omówiła propozycje zmian do

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2024
2029. Oznajmiła, że w zakresie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029 przyjęte przez Zarząd Powiatu zmiany
w stosunku do przyjętego projektu dotyczą dostosowania wielkości dochodów
i wydatków, wyniku budżetu i przychodów budżetu do zaproponowanych
w autopoprawce zmian do projektu budżetu na 2024 rok. Zmianie ulega również

wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej, w którym:
a) wprowadza się projekt "Współczesne postawy ekologiczne wobec przyrody

i dziedzictwa kulturowego młodzieży z Polski i Hiszpanii" - o łącznej wartości

86623 zł, w tym:
- limit wydatków bieżących na 2024r. - 86 623 zł,

b) wprowadza się trzy nowe przedsięwzięcia majątkowe tj.:
- przebudowa drogi powiatowej Nr 1470T Czarniecka Góra- Kozia Wola
Paruchy w km 7+535 - 8+530 na dł. 995 mb, o łącznych nakładach w 2024r.

w wysokości 733 032 zł,

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1436T Jakimowice- Ruda Pilczycka w km
1+313 -1+650 na dł. 337 mb, o łącznych nakładach w roku 2024 w wysokości

245 016 zł,

- przebudowa drogi powiatowej Nr 0436T Stąporków- Stara Góra- Furmanów
(wykonanie dokumentacji projektowej), o łącznych nakładach w 2025 roku
w wysokości 500 000 zł

c) koryguje się planowane łączne nakłady finansowe oraz limity wydatków na rok
2024 na dziewięć przedsięwzięć majątkowych tj.:
- budowę drogi powiatowej Nr 0413T Młotkowice- Cis- Zychy- Podlesie 
zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę 55 474 zł,

- rozbudowę drogi powiatowej Nr 0469T Grzymałków- Gliniany Las- Smyków
w km 3+473 do km 5+948, 2,475 km Etap I - zwiększenie limitu wydatków
na 2024 rok o kwotę 1 851 319 zł,

- rozbudowę drogi powiatowej Nr 0469T Grzymałków-Gliniany Las- Smyków
w km 3+473 do km 5+948, 2,475 km Etap II - zwiększenie limitu wydatków
na 2024 rok o kwotę 2 206 625 zł,
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- przebudowę przejścia dla pieszych w km 0+108 w ciągu drogi powiatowej ul.
Polna w Końskich - zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę

18904 zł,

- przebudowę przejścia dla pieszych w km 0+154 w ciągu drogi powiatowej ul.
Polna w Końskich - zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę

18950zł,

- przebudowę przejścia dla pieszych w km 0+303 wraz z przebudową dojazdów
i dojść dla pieszych w ciągu drogi powiatowej ul. Sportowa w Końskich 
zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę 45 362 zł,

- przebudowę przejścia dla pieszych w km 0+120 wraz z przebudową dojazdów
i dojść dla pieszych w ciągu drogi powiatowej ul. Sportowa w Końskich 
zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę 18 162 zł,

- przebudowę przejścia dla pieszych w km 0+437 wraz z przebudową dojazdów
i dojść dla pieszych w ciągu drogi powiatowej ul. Sportowa w Końskich 
zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok o kwotę 30 454 zł,

- przebudowę przejścia dla pieszych w km 6+700 w ciągu drogi powiatowej
Nr 0396T w miejscowości Mnin - zwiększenie limitu wydatków na 2024 rok
o kwotę 20 568 zł

d) wycofuje się zaplanowane nakłady na realizację niżej wymienionych
przedsięwzięć majątkowych tj.
- przebudowa przejścia dla pieszych w km 0+480 w ciągu drogi powiatowej

Nr 0421T ul. Gimnazjalna w Końskich - 31 851 zł,

- przebudowa przejścia dla pieszych w km l +820 w ciągu drogi powiatowej
Nr 0417T w miejscowości Nowy Dziebałtów - 68399 zł,

- przebudowa przejścia dla pieszych w km 0+520 w ciągu drogi powiatowej
Nr 040 lT ul. Rynek w miejscowości Radoszyce - 34 889 zł.

- przebudowa przejścia dla pieszych w km 1+330 w ciągu drogi powiatowej
Nr 040 lT ul. Częstochowska w miejscowości Radoszyce - 35 101 zł,

- przebudowa przejścia dla pieszych w km 0+420 w ciągu drogi powiatowej
Nr 0414T ul. Kościuszki w miejscowości Radoszyce - 34023 zł,

- przebudowa przejścia dla pieszych w km 0+450 w ciągu drogi powiatowej
Nr 0414T ul. Kościuszki w miejscowości Radoszyce - 36 774 zł,

- przebudowa przejścia dla pieszych w km 1++240 w ciągu drogi powiatowej
Nr 040 l T w miejscowości Królewiec - 40 941 zł.

Uwag do zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
nie było. Zarząd przyjął zmiany do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej
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Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029 oraz zaopiniowałprojekt uchwałyRady

Powiatu w Końskich w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2024-2029 po uwzględnieniu zmian.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz omówiła autopoprawkę do

projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 rok. Stwierdziła, że proponowane

zmiany w autopoprawce dotyczą:

1. zwiększenia planowanych wydatków i przychodów na realizację trzech zadań

inwestycyjnych drogowych współfinansowanych ze środków Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg w związku z:

- przesunięciem planowanych robót w zakresie rozbudowy drogi Nr 0469T

Grzymałków-Gliniany Las- Smyków etap I i etap II z roku 2023 na rok 2024

oraz,

- zwiększeniem wkładu własnego oraz kwoty dofinansowania z RFRD na

przebudowę drogi Nr 0413T Młotkowice-Cis- Zychy- Podlesie.

Zmiana planowanych kwot przychodów i wydatków budżetu dotyczy:

a) w planie przychodów: zwiększenie§ 905 - 4480910 zł,

b) w planie wydatków w rozdziale 60014 - "Drogi publiczne powiatowe"

- zwiększenia § 6050 - 4 113 418 zł, (w tym zmniejszenie wkładu własnego

z budżetu powiatu o kwotę 1 720 141 zł)

2. zwiększenia planowanych kwot wydatków na sześć zadań inwestycyjnych

polegającychna przebudowie przejść dla pieszych, tj.:

- na ul. Polnej w Końskich w km 0+ 108 o kwotę 18 904 zł,

- na ul. Polnej w Końskich w km 0+154 o kwotę 18 950 zł,

- na ul. Sportowej w Końskich w km 0+120 o kwotę 18 162 zł,

- na ul. Sportowej w Końskich w km 0+303 o kwotę 45 362 zł,

- na ul. Sportowej w Końskich w km 0+437 o kwotę 30 454 zł,

- w miejscowości Mnin w km 6+700 o kwotę 20568 zł.

I tak:

a) w planie wydatków w rozdziale 60014 - "Drogi publiczne powiatowe"

- zwiększenie § 6050 - 152 400 zł,

3. wycofania zaplanowanych na 2024 rok wydatków na siedem zadań

inwestycyjnych związanychz przebudową przejść dla pieszych, tj.:

- ul. Gimnazjalna w Końskich, w km 0+480 w ciągu drogi powiatowej

Nr 0421T-31 851 zł,

- w miejscowości Nowy Dziebałtów,w km 1+820 w ciągu drogi powiatowej

Nr 0417T - 68 399 zł,
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- ul. Rynek w miejscowości Radoszyce w km 0+520 w ciągu drogi powiatowej

Nr 0401T- 34889 zł.

- ul. Częstochowska w miejscowości Radoszyce, w km 1+330 w ciągu drogi

powiatowej Nr 040 l T- 35 101 zł.,

- ul. Kościuszki w miejscowości Radoszyce, w km 0+420 w ciągu drogi

powiatowej Nr 0414T- 34023 zł.,

- ul. Kościuszki w miejscowości Radoszyce, w km 0+450 w ciągu drogi

powiatowej Nr 0414T - 36774 zł. ,

- w miejscowości Królewiec, w km 1++240 w ciągu drogi powiatowej

Nr 0401 T - 40941 zł.

Zmiana planowanych kwot przychodów i wydatków dotyczy:

a) w planie przychodów: zmniejszenie § 905 - 225 579 zł,

b) w planie wydatków w rozdziale 60014 - "Drogi publiczne powiatowe"

- zmniejszenie § 6050 - 281 978 zł, (w tym zmniejszenie wkładu własnego

z budżetu powiatu o kwotę 56 399 zł)

4. wprowadzenia jako zadania wieloletnie dwóch zadań inwestycyjnych

drogowych tj.:

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1470T Czarniecka Góra- Kozia Wola

Paruchy o wartości 733 032 zł,

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1436T Jakimowice- Ruda Pilczycka

o wartości 245 O16 zł.

Zmiana planowanych kwot dochodów i wydatków budżetu dotyczy:

a) w planie dochodów w rozdziale 60014 - "Drogi publiczne powiatowe"

- zwiększenie § 6300 - 489024 zł tj. pomoc finansowa z Gminy Stąporków

i Gminy Radoszyce,

b) w planie wydatków w rozdziale 60014 - "Drogi publiczne powiatowe"

- zwiększenie § 6050 - 978 048 zł.

5. wprowadzenia planowanych wydatków i przychodów na realizację projektu

"Współczesne postawy ekologiczne wobec przyrody dziedzictwa

kulturowego młodzieży z Polski i Hiszpanii" realizowanego przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie. I tak:

a) w planie wydatków w rozdziale 80195 - .Pozostała działalność"

- zwiększenie: § 3261 - 31 580 zł,

§ 4111 - 249 zł,

§ 4121 - 36 zł,

§ 4171 - l 456 zł,

§ 4211 - 2259 zł,
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§ 4301 - 36260 zł,

§ 4421 - 13 657 zł,

§ 4431 - 1 126 zł

b) w planie przychodów: zwiększenie § 906 - 69 298,14 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz podsumowała powyższe.

Podkreśliła, że wniosek Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

dotyczący uwzględnienia zadania drogowego pn.: "Przebudowa drogi

powiatowej Nr 043 6T Stąporków - Stara Góra - Furmanów" zostałwprowadzony

do Wieloletniej Prognozy Finansowej w łącznych nakładach w 2025 roku.

Zabezpieczono środki na wykonanie sześciu przejść dla pieszych. W związku

z propozycją wprowadzenia zmian w projekcie WPF oraz w projekcie budżetu

powiatu planowany deficyt uległ prawie dwukrotnemu zwiększeniu

w porównaniu do pierwotnie zakładanego. Poinformowała, że wprowadzany

system finansowo - księgowy umożliwia analizę wydatków pod kątem modułu

umowy i biorąc to pod uwagę zabezpieczono środki w planie Starostwa

stanowiące bufor bezpieczeństwazwiązany z realizacją zawartych umów.

Uwag do autopoprawki nie było.

Zarząd przyjął autopoprawkę do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na

2024 rok oraz zaopiniowałprojekt uchwałyRady Powiatu w Końskich w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 rok po uwzględnieniu

autopoprawki.

Zarząd przekazał organowi stanowiącemuzmiany do WPF i autopoprawkę

do projektu budżetu oraz projekt WPF i projekt budżetu po uwzględnieniu

naniesionych zmian.

Ad. 5
Kierownik Biura Rady Powiatu - Pani Iwona Cholewa przedstawiła dwa

projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,

b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich

na 2024 rok.

Oznajmiła, że w/w projekty uchwał zostały przygotowane na bazie planów

z tego roku.
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Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad.6
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiłaprojekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia

zgody na obciążenie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr

2294/1O położonej w miejscowości Końskie obr. 0004, gmina Końskie,

stanowiącej własność Powiatu Koneckiego ograniczonym prawem rzeczowym

w postaci odpłatnej służebności gruntowej na rzecz nieruchomości oznaczonej
numerem ewidencyjnym 2294/16. Oznajmiła, że służebność dotyczy dostępu do

drogi publicznej , do apteki przy ul. Gimnazjalnej w Końskich za wynagrodzeniem
płatnym jednorazowo. Koszty związane ze sporządzeniem operatu szacunkowego

przez rzeczoznawcę majątkowego, umowy w formie aktu notarialnego, wpisu
praw nabytych do księgi wieczystej ponosi właściciel nieruchomości. Dodała, że

szpital nie wniósł uwag do w/w służebności.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 202/2023 w przedmiotowej
sprawie.

O godz. 825 Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przybył na
posiedzenie.

W związku z obecnością na posiedzeniu Naczelnika Wydz. IM Zarząd

postanowił rozpatrzeć punk 12, wymagający obecności Pani Naczelnik.

Ad. 12

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła sprawę aktualizacji opłaty rocznej z tytułu

trwałego zarządu sprawowanego przez Powiatowy Urząd Pracy na części

nieruchomości gruntowej, zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów

i budynków jako działka nr 957/16 o pow. 1,6897 ha, stanowiącej własność
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Powiatu Koneckiego, położonej w obr. 260503_4.0001 m. Końskie, dla której
Sąd Rejonowy w Końskich prowadzi księgę wieczystą nr KI1Kl0003183417.
Oznajmiła, że wysokość opłaty rocznej po uwzględnieniu bonifikaty w wysokości

95% wynosi 525,90 zł rocznie. Odczytała projekt decyzji.

Uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję w przedmiotowej sprawie.

Ad.7
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła propozycje Wydziału PS dotyczące dalszego
funkcjonowania Bursy Szkolnej w Końskich. Szczegółowo omówiła

przygotowane propozycje w zakresie:
1. Całkowitej likwidacji placówki

Procedura: Placówka może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego
lub po zapewnieniu przez organ prowadzący miejsc w placówce tego
samego typu.
Na 6 miesięcy przed terminem likwidacji należy podjąć Uchwalęw sprawie
zamiaru likwidacji , zawiadomić rodziców wychowanków lub pełnoletnich

wychowanków, kuratora oświaty oraz organ wykonawczy jst.
Placówka może zostać zlikwidowana (podjęcie ostatecznej uchwały) po
uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty oraz za zgoda organu, który
zezwolił na jej założenie .

Zaznaczyć należy również, że wszelki ruch kadrowy jeśli chodzi
o pracowników pedagogicznych można wykonać do 30 maja.

2. Utworzenia z Bursy Szkolnej Internatu dla Technikum nr 3 w Końskich

wchodzącego w skład ZSP nr 3.
Procedura: likwidacji Bursy Szkolnej (jak wyżej) przy jednoczesnym
utworzeniu internatu co umożliwi realizację zadań opiekuńczych uczniom
uczącym się poza stałym miejscem zamieszkania.
Za utworzeniem ww. internatu przemawiają następujące argumenty:

w internacie mogliby mieszkać również uczniowie z innych szkół,

zatem nie byłaby to tylko placówka dla uczniów jednego technikum,
w związku z tym że Technikum nr 3 w Końskich kształci

w zawodach technik hotelarstwa oraz technik żywienia i usług

gastronomicznych część pomieszczeń bursy można by było

zaadaptować na potrzeby sal dydaktycznych do kształcenia

praktycznego, na które środki można uzyskać z rezerwy części

oświatowej subwencji ogólnej,
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posiadając zaplecze całodobowej placówki uczniowre mogliby
odbywać praktyki szkolne najej terenie,

- szkoła jako placówka kształcenia zawodowego mogłaby brać udział

w licznych projektach skierowanych do szkół zawodowych a tym
samym pozyskać środki na zakup sprzętu i pomocy dydaktycznych,
a także termomodernizację budynku.

- zmiana ta generowałby również oszczędności w postaci funkcji
dyrektora, księgowej czy części etatów pracowników obsługi.

- po przejęciu majtku Bursy przez ZSP nr 3 pracownicy pedagogiczni
zatrudnieni na podstawie minowania mogliby zostać przeniesieni na
podst. art. 18 Karty Nauczyciela

3. Oszczędności zaproponowanych przez DyrekcjęBursy Szkolnej:

- podniesienie opłaty za zakwaterowanie do 200 zł., co wygeneruje przy
25 wychowankach dochód w wysokości 50.000 zł. ,

Po planowanych zmianach: wychowankowie wnosić będą opłatę na
poziomie 73 % czyli powiat dokładałby 27 % kosztu utrzymania do
pobytu ucznia.

- w przypadku odejścia osób na emeryturę, łączenia etatów i zatrudniania
pracowników na stanowiskach pracowniczych obsługi stażystów lub
pracowników robót publicznych finansowanych ze źródeł

zewnętrznych jest w stanie zaoszczędzić około 74.000 zł.

- oszczędności z tytułu korzystania do niezbędnego minimum z usług

pocztowych na rzecz korespondencji elektronicznej.

- zmniej szenie zużycia energii poprzez wprowadzenie
energooszczędnych żarówek LED w każdym pomieszczeniu oraz
wyłączaniu urządzeń ogrzewających ciepłą wodę w czasie nie
korzystania z nich

- proponuje się również odłączenie mieszkania lokatorskiego od
ogrzewania bursy i zakup pieca grzewczego przy planach oszczędności

względem zakupu opału oraz ponoszonych kosztów ogrzewania całej

placówki w czasie dni wolnych od pracy, zajęć szkolnych (zatrudniania
osoby w ramach umowy zlecenia w celu dozoru nad pracą kotłów oraz
ogrzewania całej placówki i budynku lokatorskiego).

Dodała, że obecnie w Bursie Szkolnej przebywa 25 wychowanków i powiat

nie posiada lokali, do których można byłoby przenieść uczniów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że w jego oceme

najlepszym rozwiązaniem byłoby przekształcenie Bursy w Internat oraz

włączenie działań oszczędnościowychproponowanych przez Dyrektora Bursy.
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Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska poinformowała, że zarówno likwidacja, jak i przekształcenie

wymagają opinii Kuratora Oświaty.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że z podjęciem

decyzji Zarząd ma czas do lutego następnego roku.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o oszczędności

wynikającez przekształcenia oraz wykorzystania części pomieszczeń Bursy pod
potrzeby sal dydaktycznych dla uczniów Technikum Nr 3 w Końskich

w zawodach technik hotelarstwa oraz technik żywienia i usług gastronomicznych.

Naczelnik Wydz . Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska odpowiedziała, że oszczędności wyniosą ok. 200 000 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że w jej ocenie
oszczędności nie będą duże, szczególnie jeżeli pracowaliby tam pracownicy
pedagogiczni. Koszty utrzymania placówki będzie ponosił powiat. Zaznaczyła, że

dopóki liczba wychowanków nie wzrośnie to Bursa nie ma szans na
zbilansowanie się.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał o opinię

Panią Naczelnik?

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska zarekomendowałapropozycję nr 2.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w propozycji nr 2
pierwszym krokiem jest likwidacja Bursy, drugim utworzenie Internatu.
Procedura wymaga opinii Kuratora Oświaty w zakresie projektu uchwały Rady
Powiatu o zamiarze likwidacji Bursy.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że dobrze byłoby

przeprowadzić bardziej szczegółową analizę opcji nr 2 z udziałem Dyrektora ZSP
Nr 3 Końskich, pod kątem określenia potrzeb szkoły oraz kosztów wdrożenia i
funkcjonowania proponowanego rozwiązania.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że można wypróbować

rozwiązanie związane z przekształceniem Bursy w Internat i wykorzystać część

pomieszczeń na potrzeby szkoły, ale jest duże prawdopodobieństwo,iż będzie to
pierwszy krok do likwidacji placówki.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że z rozwiązaniem

polegającym na likwidacji byłby ostrożny. Utrzymanie Internatu poszerzy ofertę

edukacyjną, ponadto po jakimś czasie Zarząd będzie miał większą wiedzę na
temat finansowania placówki.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

przychyla się do propozycji nr 2 w połączeniu z propozycjami oszczędności

w pozycji nr 3.

Zarząd przychylił się do rozwiązania polegającego na przekształceniu

Bursy Szkolnej w Internat oraz wdrożeniu działań obniżających koszty
funkcjonowania zaproponowane przez Dyrektora Bursy. Ostateczna decyzja
w przedmiotowej sprawie zostanie podjęta w styczniu 2024 roku.

Ad. 8
Zarząd zapoznał się z treścią odpowiedzi Dyrektora Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich na pytania zadane przez radnego Rady Powiatu (Pana
Michała Cichodzkiego) na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu.

Ad. 9
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił interpelację radnego Rady Powiatu (Pana Mariana
Domagały) w sprawie zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji
projektowej przebudowy drogi Nr 0438T - ul. Partyzantów w miejscowości

Niekłań Mały. Oznajmił, że szacunkowy koszt wykonania dokumentacji
przedmiotowego zadania wynosi ok. 400 000 zł.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

sprawa wykonania w/w drogi była omawiana na sesji Rady Miejskiej
w Stąporkowie. Podkreślił, że na odcinku drogi występuje naturalne zwężenie,

którego koszt wykonania byłby wyższy niż pozostałego odcinka.
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Zarząd uznał, że sygnalizowany problem jest mu znany i wnioskowane
przez radnego zadanie zostanie wzięte pod uwagę w najbliższym czasie.

Ad. 10

a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej przy
ul. Browarnej w Końskich o odwodnienie w/w ulicy. Oznajmił, że

wokolicy mostu występują dwie kratki odprowadzające wodę

z ul. Browarnej. Jest to rozwiązanie niewystarczające. Wykonanie
odwodnienia wiązałoby się z budową separatorów i uzyskaniem
pozwolenia wodnoprawnego. Stan taki przy w/w ulicy występuje odok. 20
lat.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zwrócił uwagę, że sprawa
mieszkańców jest poważna. Osiedle "Dwa Kamienie" liczy sześć bloków
mieszkalnych. W czasie opadów deszczu tworzy się dużych rozmiarów kałuża,

która blokuje mieszkańcom dostęp do ich domów. Podkreślił, że na ten moment
konieczne jest zastosowanie chociażby jakiegoś doraźnego rozwiązania.

Podkreślił, że oczekuje na propozycje ze strony Dyrektora Zarządu Dróg
Powiatowych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że odwodnienie w/w
odcinka drogi powinno zostać wykonane na etapie budowy osiedla. Obecnie po
wykonaniu zaplanowanych zadań przy ul. Browarnej można będzie rozważyć

wykonanie odwodnienia.

Zarząd uznał, że po wykonaniu zaplanowanych prac przy ul. Browarnej
w Końskich rozważy wykonanie w/w zadania. Jednocześnie wykona doraźne

prace zapobiegające zatorom wodnym.

b) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił wniosek Burmistrza MiG Końskie o wyznaczenie
przystanków komunikacyjnych w pasach dróg powiatowych przy ul.Polnej
oraz ul. Sportowej w Końskich.

Biorąc pod uwagę negatywną opinię komisji oraz fakt, że nie zaszły nowe
okoliczności, które mogłyby zmienić w/w opinię Zarząd negatywnie rozpatrzył

wniosek Burmistrza.
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Ad. II
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił przedstawił wnioski Radnej Rady Powiatu (Pani Lilii
Brożyny) w sprawie uwzględnienia w projekcie budżetu powiatu na 2024 rok
zadań drogowych na terenie gminy Stąporków tj.:

./ wykonania dokumentacji projektowej drogi powiatowej Nr 1479T
Krasna - Kucębów, na odcinku Luta - Kucębów,

./ odwodnienia drogi powiatowej Nr 1490T na odcinku Adamek 
Komorów,

./ wykonania remontu drogi powiatowej Nr 1579T Krasna - Kucębów

w miejscowości Luta,
./ wykonania zjazdów wraz z przepustami w pasie drogowym drogi

powiatowej Nr 1478T Krasna Odrowążek w miejscowości Gustawów
w obrębie posesji nr 35,

./ wykonania rowów przydrożnych wraz z przepustami w pasie
drogowym drogi powiatowej Nr 1479T Krasna - Kucębów

w miejscowości Luta
Zarząd uznał, że w roku 2024 zostaną wykonane roboty budowlane

polegające na odwodnieniu drogi powiatowej Nr 1490T na odcinku Adamek 
Komorów wraz z przebudową rowów i zjazdów do posesji. Pozostałe wnioski
będą rozpatrywane sukcesywnie.

o godz. 920 Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie.

Ad. 13
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy omówił wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

o zatrudnienie przez Starostwo koronera. Oznajmił, że nasila się ilość

zgłaszanych spraw do Pełnomocnika ds. praw pacjenta dotyczących odmowy
wystawienia karty zgonu zmarłej osobie przez lekarza POZ, w przypadkach gdy

zgon nastąpił w miejscu zamieszkania pacjenta. Przytoczył przykłady. Oznajmił,

że kwestie te nie zostały dotychczas uregulowane i rodziny zmarłych, w celu
uzyskania karty zgonu są odsyłani do Działu Ratownictwa Medycznego ZOZ,

bądź do przychodni specjalistycznych ZOZ pomimo tego, że pacjent nie był tam
leczony. Dodał, że Ministerstwo Zdrowia wskazuje, że zgon powinna stwierdzić

osoba powołana do tej czynności przez właściwego Starostę.

Zarząd upoważnił Z-cę Naczelnika Wydz. PS - Pana Marcina Wiademego
do powzięcia bardziej szczegółowych informacji dotyczących rozwiązań
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wprowadzanych w innych powiatach oraz do rozmów z lekarzami, którzy
mogliby wykonywać zadania koronera.

Ad. 14
W sprawach różnych:

./ CzłonekZarządu- Pan Jarosław Staciwa zapytał o środki, które miały być

zabezpieczone na usługi medialne tkn24.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że zgodnie
z decyzją Zarządu zabezpieczono środki na pokrycie kosztów umów w I kwartale
2024 roku. W związku z tym umowy z mediami będzie można zawierać od
2 stycznia.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 945 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował~ ~onika Równicka
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